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Financování výstavby základních škol   
 
 
 
Vážená paní radní, 

dovolte mi, abych se Vás touto formou dotázal na aktuální stav ve věci vyjednávání financování 

výstavby základních škol ZŠ V Cibulkách - Na Výši a ZŠ na Smíchově. 

Zajištění financování výstavby těchto dvou nových škol vnímám jako naprosto zásadní téma 

tohoto volebního období, a to tím spíše, že paralelně sledujeme stále se snižující objem 

prostředků na našich peněžních účtech. Nerad však musím konstatovat, že jako zastupitelé 

máme o Vašem postupu v této věci jen velmi omezené informace, když jsme zatím na všechny 

naše dotazy na toto téma nikdy žádné konkrétní odpovědi nedostali.  

Se zájmem jsem si proto pročetl tisk, který předložila paní starostka na jednání Rady dne 

10. června, představující žádost hlavnímu městu Praha o spolufinancování investiční akce 

výstavby nové ZŠ V Cibulkách – Na Výši. Předmětem tohoto materiálu je následující: 

• Rada bere na vědomí žádost Hlavnímu městu Praha o spolufinancování výstavby ZŠ 

V Cibulkách ve výši 200 mil. Kč  

• Rada souhlasí s návrhem spolupráce mezi MČ Praha 5 a HMP spočívající v tom, 

že hlavní město Praha zajistí realizaci výstavby nové ZŠ na Smíchově, přičemž 

po dokončení by byla budova školy i se sportovišti svěřena do správy městské části 

Praha 5 za účelem provozu základní školy, a na druhou stranu MČ Praha 5 nabídne 

hlavnímu městu Praha školní budovy ve Vltavské ulici č. p. 585 a 980 za účelem využití 

pro střední školy 

Skutečnost, že se Vaše Rada začala tímto problémem po téměř 2 letech konečně aktivně 

zabývat, vnímám jako vykročení dobrým směrem. Současně se jedná o první relevantní 

informaci, kterou jsme od Vás v této věci za celou dobu obdrželi.  

Dovolte mi Vás proto při příležitosti schválení tohoto materiálu požádat o podrobnější detaily. 

V důvodové zprávě k tomuto tisku je uvedeno že jsou  

„dlouhodobě vedena jednání o možném spolufinancování obou záměrů ze strany hlavního 

města, kterých se účastnili gesčně příslušní radní i primátor hl. m. Prahy.“ 



Rád bych Vás proto požádal o informaci vztahující se ke všem dosavadním jednáním, která 

se od Vašeho nástupu do Rady do dnešního dne v této věci mezi MČ Praha 5 a HMP 

uskutečnila, a to s uvedením následujících informací:  

1. Termín a místo jednání 

2. Účastníci jednání za MČ Praha 5 i HMP 

3. Předmět jednání  

4. Závěry z jednání  

5. Pokud byl z jednání pořízen zápis, prosím o jeho přiložení 

 

Dále pak, již opakovaně, si Vás dovoluji požádat i o informaci, v jaké fázi se nyní vyjednávání 

s HMP nachází a kdy můžeme očekávat, že bude kompletní avizovaná dohoda potvrzena, 

resp. kdy by měly být obě části uvedeného návrhu dohody - tedy transfer 200 mil Kč pro ZŠ 

V Cibulkách i realizace výstavby nové ZŠ na Smíchově Hlavním městem Prahou - předložen 

k hlasování HMP.  

Věřím, že není nutno zdůrazňovat, že avizovaná dohoda je pro Prahu 5 výhodná pouze jako 

celek, a že pouhá dotace 200 mil. Kč na ZŠ Na Výši bez dohody o financování i pro ZŠ na 

Smíchově by rozhodně nebyla vyjednávacím úspěchem, když Rada MČ Praha 5 v předchozím 

volebním období jednala s magistrátem o finanční podpoře na tuto akci ve výši 450 mil. Kč.   

Závěrem doplňuji, že Vám na vyjednávání upřímně držím palce a doufám, že se Vám podaří 

vyjednat co nejlepší dohodu pro Prahu 5, kterou budeme moci všichni podpořit.    

 

 

Děkuji Vám a zůstávám s pozdravem,   

Zastupitel za TOP 09  

Ing. Jan Kavalírek  


